
BIERSTED SKOLE 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mandag, den 15.01.24 kl. 17.00 til 19.00 

 

 

Indlæg til Nyt fra Skolen: Ole 

 

 

DAGSORDEN: 
 

Til godkendelse: 

 

1) Mødereferat 07.12.23 (bilag 1)  

 

Til drøftelse: 

 

2) Tilfredshedsundersøgelsen (Punktet 

genoptages fra sidste møde). 

 
Til orientering: 

 

3) Meddelelser 

 

4) Eventuelt 

 

 

 

Næste møde: 29. februar 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

REFERAT: 

 

 

AD 2 
Tidsplan for punkt 2  

17:05 – 17:10: Introduktion 

17:10 – 17:40: Gruppedrøftelser 

1. Identificer områder hvor der er brug 
for en indsats 

1. Er der områder hvor vi har 
brug for mere information 

2. Identificer områder hvor det går godt 

• Yngste: Ole, Kari, Dennis  
• Ældste: Karl-Peder, Betina, Birgitte 
• ASF: Pia, Rikke, Helle 

17:40 – 18:05: Præsenter resultater af 
gruppedrøftelser i plenum, 10 minutter pr. 
afdeling 

18:05 – 18:30: Beslut indsatsområder 

Forslag til kriterie: Vi skal selv kunne lave 
indsatsen på skolen (ikke f.eks. 
kommunen) 

Forslag til kriterie: Vi kan forvente resultat 
indenfor næste skoleår/ i løbet af 2024 

Forslag til antal: 1-2 fælles for hele skolen 
og 1-2 specifikke pr. afdeling 

Indsatsområder:  

1. Kommunikation – tydelighed, 
systematik, sådan gør vi 
her(synlighed)  

2. Børnesyn – herunder systematik af 
trivselsarbejdet og synlighed 

3. Faglighed – med forskellige vinkler i 
de tre afdelinger (information, 
systematik, lektier, differentierede 
udfordringer)   

18:30 – 18:40: Næste skridt 
 
De tre indsatser italesættes i de tre 
afdelinger, der skal være med til at 
kvalificere det og komme med bud på 
konkrete indsatser  
Ledelsen kigger på tilbagemelding til de 
forældre, der har givet tilsagn om 
uddybning   



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AD 3  

Gaver til børnene med tydeligt sponsornavn – 

drøftes lige nu fra gang til gang – giver det 

mening at dele det ud?  

Fremadrettet politik omkring sponsorater? 

Bestyrelsen giver denne gang tilladelse til, at 

der uddeles refleksbånd fra HOME til 0.-4. 

årgang. 

 

AD 4  

Orientering om økonomi, kommer i 

bestyrelsen som punkt  

 

Skolevejsanalyse og fodgængerfelt – hvordan 

kan det tages op igen    

 

 


